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Bestyrelsesmøde i ungdomsskolen d. 4/11-19 kl. 17.30 
 
Deltagere Ulla Dræbye, Michael Bredøl, Karsten Kardos, Mai Smedegaard, Søren 

Møller, Mikael Lieberkind 

Referent SPKMO 
Fraværende Christine K. Nørregaard, Inge Lise Dyrekær Larsen, Martha C. Harild, 

 
Punkt  Dagsorden og referat 

1 Høringssvar som vedrører ungdomsskolen 

Adobe Acrobat 

Document  
 
Resultat af prioriteringskatalog: 

Adobe Acrobat 

Document  
Budgetaftale 5.10.2019 (beskrevet) 

Adobe Acrobat 

Document  
Budget 2020 - 2023 Politisk 

Adobe Acrobat 

Document  
Budget 2020 - 2023 Politisk anlæg 
 

Ref. • MLIEB fortalte om de høringssvar, som vedrører 
ungdomsskolen. Ungdomsskolen har en 
kommunikationsopgave, da mange svar går mod 
ungdomsskolen. 

• MLIEB fortalte om musikprojekt for børnehaverne 
• Kommunaldirektøren er inviteret på rundtur i 

ungdomsskolen. 
•  

2 Status  
Klubber 
Ungdomsskole 
 

Ref. SPKMO gav status på undervisningsholdene og klubberne 
3 Økonomi 

Adobe Acrobat 

Document  
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Ref.  
4 Besparelser 

Adobe Acrobat 

Document  
Ref. I jan 2019 blev der udmeldt, at der skulle findes besparelser 

på 2% af lønsummen, hvis de ikke kunne findes andre 
steder. 

5 Øvrige besparelser 
Kan Skolehuset kobles på HUC’s kørselsmodel? 
Håndklæder. 
M.M. 

Ref. MLIEB og SPKMO orienterede om deltagelsen i 
spareprocessen 

6  
Ref.  
7  
Ref.  
8  
Ref.  

 
 
 
 
 
 


